
 

 נוצר על ידי 

1 

  926 המניין מן שלא מליאה 

 2023באפריל  18מיום שלישי, 

 

 :נוכחים

 המועצה ראש   לין קפלן 

 מועצהחברת    אילה רבין 

 חברת מועצה   יונת ארז חגאי 

 חבר מועצה   דודו גרינברג  

 חבר מועצה   אבי אליהו 

 חברת מועצה   מירב דין

 חבר מועצה   דוד חיות 

 מועצהחברת    עינת קדרון 

 חברת מועצה  מירי פלג וילונסקי  

 חבר מועצה   ותם ריעני ר

 

 :משתתפים

 מנכ"לית המועצה    תהילה מימון  

 גזבר המועצה   אלדד חזי 

 מנהל מחלקת בטחון    גלי שניר

 מבקר  המועצה    יובל אהרוני

 ייעוץ משפטי  עו"ד עדי סדינסקי  

 ייעוץ משפטי    רעו"ד עמיחי ויינברג

 

  



 

 נוצר על ידי 

2 

 יוםסדר 
 3 ..................................................................................................... 2021[ דיון בדו"ח מבקר המועצה לשנת 1]

 

 



 

 נוצר על ידי 

3 

 פ ר ו ט ו ק ו ל 

 

 2021[ דיון בדו"ח מבקר המועצה לשנת 1]

 

ערב טוב לכולם, חברי מועצה, עובדי מועצה, תושבים שצופים בנו אולי.   לין קפלן ]רעש המועצה[:

  2021שיבת המועצה שלא מן המניין בנושא דוחות מבקר המועצה לשנת  אני מתכבדת לפתוח את י 

כחלק   אז  החדש  המשחק  עם  משחקים  כבר  שאתם  רואה  אני  כן  ולפני  ביקורת,  ועדת  והמלצות 

מהמהלכים שלנו לקידום קיימות ואיכות סביבה עברנו לטאבלטים. אני רוצה להודות לתהילה על  

א ניירות, הרבה דוחות, הרבה דברים, אז מעכשיו עברנו  הביצוע של המהלך הזה ובאמת היו מלא מל

לטאבלטים. אז לפני שאני מעבירה לאבי את רשות הדיבור כיושב ראש ועדת הביקורת, אני רוצה  

להדגיש שדוחות מבקר המועצה הם כלי חשוב מאין כמותו לשיפור ארגוני, כך אנחנו רואים את זה,  

מתייחסת במלוא הרצינות לדוחות המבקר ופועלת באופן שיפור וייעול ארגוני, והמועצה בראשותי  

הזה גם בדיונים עוד לפני הגשתם, במהלך הגשתם ולאחר הגשתם בתהליך של תיקון ליקויים במידת  

הצורך וכן הלאה. ויובל אני רוצה להודות לך, אנחנו מכירים כבר לא מעט שנים, על עבודה יסודית,  

הנושאים שעליהם נדון היום זה מערך המצלמות ביישוב,   רצינית, מקצועית, כולל כמובן בשלושת

 שכולל ממצאים חמורים מקדנציות קודמות, מערך הרווחה וכן המועצה הדתית. אז אבי בבקשה. 

 יובל, אני חושב שנתחיל עם הדוח. את הממצאים נעשה בסוף.  אבי אליהו ]חבר מועצה[:

עירוני, המועצה הדתית ומחלקת רווחה.    נושאים, מערך מצלמות  3בדקתי    2021דוח    יובל אהרוני:

אני רגע אקדים ואני אגיד שאני חושב שהמועצה פועלת לתיקון הליקויים של דוחות הביקורת בזמן 

אמת, ואני חושב שדוחות הביקורת יש בהם ערך רב, לוקחים אותם מאוד ברצינות פה במועצה, עוד  

לים ומתוקנים וגם אני יכול לראות את  לפני שאני מסיים את דוח הביקורת מרבית הממצאים מטופ

הרצינות שלוקחים את מערך הביקורת בדיונים איתי, חשיבות, בירידה לפרטים, אני יכול להגיד 

ממני  מבקשים  בודקים,  ממצאים,  ברמת  לפרטים  יורדים  אבל  לפרטים  ככה  ירדו  לא  שבעבר 

ם בו יש קפיצת מדרגה  הרחבות, ממש מתוך כוונה לשפר ואני חושב שבכל נושא שאנחנו מתעסקי

 הישיבה מוקלטת בווידאו בזמן אמת, התמלול נעשה לצרכי נוחיות חברי המועצה בלבד.  
 מחייב הינו צילום הוידאו הנמצא באתר המועצה הרשמי ומהווה את תוכן הישיבה. 

 הישיבה מוקלטת בווידאו בזמן אמת, התמלול נעשה לצרכי נוחיות חברי המועצה בלבד.  
 מחייב הינו צילום הוידאו הנמצא באתר המועצה הרשמי ומהווה את תוכן הישיבה. 
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ואני מאוד שמח שדוחות הביקורת מקובלים ככה ומתקבלים ככה גם על ידי לין, גם על ידי תהילה,  

זה גם משדר למטה שאני יושב עם הגזבר, שאני יושב עם מנהלי המחלקות, כולם יש את רוח המפקד 

ובטח את מטרתי עוד   מטרתנווכולם מבינים את חשיבות הביקורת, ואני חושב שבכך השגנו את  

לפני שהתחיל הדיון פה. היום אני יושב עם תהילה על דוח ביקורת שרק שנה הבאה תראו אותו, ואני  

חושב שהכול מתוקן תוך כדי ביצוע, זה לא משאיר פתח לכלום, זה עוד לפני שנתתי לכם דוח כבר  

וב למועצה פה שהכול  אני רואה שמאוד חש  -הכול מתוקן ודיונים על דיונים ובאמת חשוב שהכול

יתנהל כמו שצריך. אני אגיד שהדוחות שאני מקיים אני יושב עם המבוקר עצמו, אחרי זה אני מעביר  

התייחסות לראשת המועצה, בכל דוח פה יש התייחסות של ראשת המועצה, אחרי זה התקיים דיון  

למדנו וקראנו למבוקרים  בוועדת ביקורת, גם פה התקיים סט של דיונים, אבי ועינת וירדנו לפרטים ו

ושאלתם שאלות וקיבלתם תשובות ואני חושב שגם פה בדוחות שאני הולך להציג עכשיו אני יכול  

הביצוע  כדי  תוך  נכנס  גלי  מהותיים,  בו  הממצאים  המצלמות  מערך  שדוח  המעוף  ברמת  להגיד 

כנס לפרויקט חדש לעבודה, וגם לקחנו לתשומת ליבנו אני אומר לקחנו זה כולם כי גם עכשיו שגלי נ

לפעם   כדי שנלמד  רוצה להתייעץ איתך  אני  כלום  לא  ביקורת  לא  עזוב  לי  נכנס לחדר אומר  הוא 

הבאה. וזה שנכנסים להתייעץ איתי בכלל כמבקר זה יפה, על דוחות, אני חושב שבאמת המנגנון  

ם לתת עובד פה יפה כולל של ועדת ביקורת, שאתם שואלים את השאלות ואנשים יודעים שצריכי

תשובות, אני מרגיש מאוד נוח ומאוד טוב עם התהליך הזה שאנחנו עושים ואנחנו צריכים לשמור 

ביקורת ואת ההתנהלות כי באמת זה נותן מדרגה קדימה. עניינינו דוח מערך  האת זה, את ועדת  

קדם מצלמות עירוני אני מציע שניתן בריף על הממצאים ואין לנו הרבה זמן היום בדיון ונוכל להת

הלאה גם להמלצות ועדת ביקורת. כמובן שהמלצות ועדת ביקורת ניתנו אחרי הדיון שעשינו עם גלי  

וכולם ואחרי שדנו וירדנו לפרטים שעות ארוכות, ואחר כך נקבל החלטה לגבי הפרוטוקול של ועדת  

תו ועד ביקורת. אז קודם כל אני אגיד שאני נכנס לבדוק כמו מערך המצלמות אני בודק אותו מתחיל

התב"רים,   הנוכחית,  המועצה  לא  הקודמת,  במועצה  עוד  התחיל  המצלמות  מערך  פרויקט  סופו. 

בדקתי   ואני  הקודמת,  במועצה  עוד  בוצע  ההתקנות,  המצלמות,  הביצוע,  התשתיות,  ההשקעות, 

מרבית הדוח זה על נושאים של המועצה הקודמת, ויש גם סוגיות שמגיעות למועצה הזאת כמו חדר  

מי שרוצה להיכנס לטאבלט    20שמישות המצלמות וכדומה. אז שוב, אני מתחיל מעמוד  הבקרה,  

אלף שקלים, התב"ר הוכפל, הוגדל   900ולראות. תב"ר הוקם תב"ר פרויקט מערך המצלמות בסך  

אלף שקלים לא בוצע דיון בהגדרות התב"ר, אישור הגדלת התב"ר, הצורך בתב"ר, פשוט   880בעוד  

אלף,   448ודמת, והגדלה היא תנועה מכיוון שכל הניצול של התב"ר הוא רק  אושר ככה במועצה הק

אלף וכל התהליך של הגדלת    900כלומר התב"ר הראשון נוצל בחצי אז למה צריך להגדיל אותו בעוד  
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המבצע  לקבלן  הגדלה  הייתה  פה  גם  וכדומה.  דיונים  התקיימו  לא  טוב,  מספיק  לא  היה  התב"ר 

 50-ללא דיון, ללא הצגה של כתב כמויות, לא התחשיב למה הגדלנו ב  אחוזים  50בשיעור חריג של  

אחוזים לקבלן המבצע, איזה מיקום של מצלמות, איזה סוג של מצלמות, בדיון שהתקיים נאמר 

שרוצים להוסיף מצלמות שיעזרו לנו בהיבטי פיקוח, ואחרי שאישרו את זה בכלל היועץ המשפטי 

ועל בסיסן לתת דוחות פיקוח של פינוי גזם וכדומה, אז גם   הקודם הציג שלא ניתן לשים מצלמות

אחוזים לא קרמה עור וגידים ולא בוצעה. אני רגע מדלג הלאה    50-התוספת הזאת שבוצעה לקבלן ב

בדקתי את ההוצאות והיו מקרים שהשיוך של ההוצאות לא נרשם בכרטיס הנכון, בתב"ר הנכון, לא 

אחוזים מהמצלמות    30, וכשאני בודק  2021המצלמות במאי  משהו מהותי, עשיתי בדיקת פתע בחדר  

 70לא פעילות, לא עובדות, זמן קצר אחרי שהתקינו אותן, לא שנים רבות אלא התקינו אותן בערך  

  5מתוכן לא תקינות ולא עובדות, זה לא תקין. עשיתי בדיקה נוספת,    22מצלמות יש ברחבי היישוב,  

ח הביקורת ושוב כל מערך המצלמות קרס ולא עבד ומסך  חודשים אחרי זה, כבר לקראת סוף דו

שחור. כל הטיפול בתקלות, בכניסה למערכת לא היה מספיק טוב, נכנסו בערך פעם בחודש להסתכל  

כמו שבתחילת הפרויקט הגדירו אותו. אין מוקד   24/7על המצלמות, לא מסתכלים על המצלמות  

ות הוא מינורי מאוד ולא מהותי. נקבע מפרט רואה כדי להשתמש במצלמות, ובעצם השימוש במצלמ

כמו   להיות  יכולות  איזה ספקים המצלמות  נקבע  יצא מכרז, במפרט    boschלהתקנת המצלמות, 

סוג שלא מוגדר  ,  Boschולא    itvisionוכדומה. בפועל אני רואה שהתקינו מצלמות מסוג אחר, מסוג  

יני, אני לא נכנס אם איכותי או לא אבל  זה ס  itvision-זו חברה מוכרת איכותי, ו  boschבמכרז,  

סוגים של מצלמות שמהן אפשר לבחור, אי אפשר להתקין בסוף    10מאחר וקבענו במכרז סט של  

משהו אחר. יותר מזה, מצאתי מסמך שהקבלן, מי שהתקין את זה, מבקש בכתב אני מבקש להתקין  

itvision    ולאBosch  ,שה שלך, לא מאשרים. אתה ענתה המועצה לא מאשרים לך. בחנו את הבק

ולמרות זאת, כשאני עושה סיור ועולה על עמודים אני רואה שמה שמותקן זה .  Boschמתקין רק  

itvision    והמועצה גם לא ידעה שמותקן עד לדוח הביקורת שאני מציג את זה. מסמכי המכרז דיברו

טכנולוגיות   בא,  POEעל  אלא  מצלמות  עמוד  בכל  חשמל  שאין  טכנולוגיה  התקשורת זה  מצעות 

מעבירים את המתח, אחרי שיצא המכרז ואחרי שאושר הקבלן שינו, המועצה הקודמת, בסדר? אני  

וגם הממצא הזה, המועצה הקודמת שינתה   חייב להגיד מרבית הממצאים פה המועצה הקודמת 

אחרי שנבחר קבלן את שיטת התשתית שיהיה חשמל בכל עמוד ועמוד, בכל מצלמה ומצלמה, היה  

נדרש להוציא פה כספים, לא מעט    לזה השלכה מהותית על כל הפרויקט כספית, תקציבית, היה 

תב"רים, אני רגע קופץ כדי שנשאיר גם לוועדת ביקורת להציג את הדברים שלה, נקבע שמהנדס 

התקבל  ולא  תקין,  הציבורי  בשטח  שהעברנו  והחשמל  שעשינו  הכבילה  שכל  לבדוק  נדרש  חשמל 
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ודק כזה. מצאתי מצלמות מקליטות קול במרחב הציבורי. שמו מצלמות  אישור ממהנדס חשמל ב

עם קול ובעצם זה נקרא האזנת סתר. תקלה, מיד שזיהיתי את זה באופן מידי גלי הלך והסיר מיד  

את כל המצלמות שמקליטות קול, שמתקינים מצלמות יש ועדה שנדרש לעשות, נדרש לעשות שימוע, 

ר, לא נערך דיון מקיף על איפה שמים את המצלמות וכדומה. לא  כל התהליך הזה לא בוצע פה בעב

נמסר תיק מערכת, לא בוצעה מסירה מסודרת של המערכת, המכרז מגדיר איזה רכיבים נדרש שיהיו  

שה נקבע  לדוגמא,  אחרים.  רכיבים  יש  בפועל  הרכיבים  את  בודק  שאני  שנדרש   RAM-במערכת, 

זה מהותי כי אי אפשר לתפעל את המערכת. היא  ,  GB  8בסוף הוא  ,  GB  32בחדר הבקרה יהיה  

קורה  וזה  אפשר,  ואי  מצלמות  עוד  להוסיף  רוצה  גלי  ועכשיו  אותה  לתפעל  אפשר  ואי  נתקעת 

נדרש שלטים    8GBאבל בפועל שמו    32GBשמגדירים בכתב כמויות   זה.  ואף אחד לא מכיר את 

ל היה אחד  וסיסמאות  ואין אותם. שמות משתמש  בכל המצלמות  ושמות  שיהיו  כל המשתמשים 

דוח   פה,  אעצור  שאני  מציע  אני  ממצאים,  ועוד  ועוד  ועוד  ואופרטור.  אדמיניסטרטור  כמו  קלים 

 ביקורת מהותי עם ממצאים מהותיים שלמדנו הרבה מתוך הדוח הזה. וזהו. אבי בבקשה.

ח טוב, אז יובל באמת נתן פה סקירה ומי שקרא את הדוח רואה שהדו  אבי אליהו ]חבר מועצה[:

בהחלט חמור, הייתה פה התנהלות שקשה להסביר אותה במילים אבל אין טעם להתייחס לזה כי  

באמת קדנציה קודמת של ועדה ממונה אז פחות רלוונטי. מה שכן רלוונטי זה לקחת את הלקחים  

האלה ולהפיק לקחים לעתיד וליישם אותם פשוט, ואני שמח שהדברים האלה נעשים. אנחנו ריכזנו  

טוקול של ועדת ביקורת מספר בקשות שמתייחסות לדבר הזה, יש תצאו מי שרוצה לראות כאן בפרו

 את זה, תצאו מהדוח ותיכנסו לריכוז פרוטוקולים. 

 יש את זה גם על המסך פה מי שיותר נוח לו. יובל אהרוני:

ונים,  בסדר? אז אני אתייחס רק לעיקרי הדברים כי באמת קיימנו על זה די  אבי אליהו ]חבר מועצה[: 

יותר מאחד לדעתי, אני כבר לא זוכר. שמענו את האנשים הרלוונטיים בכל דוח ודוח. לגבי הדוח של 

המצלמות ציינו פה את הדברים שנעשו, גם את הדברים של גלי, כעיקרון מה שביקשנו ואני לא זוכר  

ד, שתהיה ועדת  שזה קרה גלי ויובל שני דברים שאני לא זוכר שקרו, תקנו אותי אם אני טועה, זה אח

 יישום המלצות, האם קמה ועדת יישום המלצות עבור טיפול בליקויים? 

יש ועדת יישום המלצות שאני מובילה יחד עם אותו מנהל ועם    תהילה מימון ]מנכ"לית המועצה[:

אלדד. תמיד זה עם אלדד ועם המנהל שמבוקר. וכמובן שהייתה ישיבה גם עם דינה, גם עם גלי, ויש  
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ורט מה בוצע, ואפשר להעביר אותו, אנחנו פשוט חיכינו לאימוץ המלצות במליאה ואז  לנו דוח מפ

 להעביר את זה בצורה מסודרת.

 בסדר גמור, אז זה חלק מההחלטות בוועדה.   אבי אליהו ]חבר מועצה[:

רק אני אגיד שלא היה בעבר ועדה ליישום המלצות, זו המועצה הראשונה שמתקיימת    יובל אהרוני:

 ליישום המלצות. בה ועדה 

 נכון, זה מהביקורת הקודמת.  אבי אליהו ]חבר מועצה[:

אהרוני: כלומר    יובל  לטפל,  כדי  הקודמות  במועצות  שהיו  ביקורת  לדוחות  התייחסו  וגם  נכון. 

 התעסקו לא רק במועצה הזאת אלא גם בקודמת כולל בדוחות שאנחנו עכשיו מתעסקים בהם.

 . itvision-ו ביקשנו שם גם חוות דעת בנושא מצלמות הנכון. עכשי  אבי אליהו ]חבר מועצה[:

אני רק אגיד מה זה. הייתה טענה של היועץ של המועצה שאמר שיש בעיית אבטחת    יובל אהרוני:

שזה לא ההערה שלי. ההערה שלי אומרת שזה מה שנקבע במכרז, אתם  ,  itvisionמידע במצלמה של  

לבקשה של הספק כי יש בעיה של אבטחת מידע.  לא יכולים אבל הוא טען אז שאי אפשר להסכים  

מקבל חוות דעת שהרבה גופים במדינת ישראל עושים שימוש במצלמת הזאת, ואני מבחינת אבטחת 

מידע אותי זה לא מטריד, קיבלתי חוות דעת, אני חושב שכולנו מכותבים לזה, התקבלה חוות דעת 

 כזאת.

לא רלוונטי כאן בהחלטות צריך לתקן מבחינת    אוקיי. ודבר אחרון זה  אבי אליהו ]חבר מועצה[: 

 -שיהיה דוח מתוקן 2022תאריך כי התעכבנו עם כל האישור דוח אבל ביקשנו בדצמבר 

 - ברגע האישור נכין את זה ונשלח תהילה מימון ]מנכ"לית המועצה[:

 -אלא  2022זה לא בדצמבר   אבי אליהו ]חבר מועצה[:

 * מדברים ביחד.

 מתי נגיד?  מועצה[:אבי אליהו ]חבר 

 תוך חודש.  לין קפלן ]רעש המועצה[:
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 משהו כזה.  תהילה מימון ]מנכ"לית המועצה[:

 - אין בעיה הכול בסדר 30.6. לפרוטוקול. 2023מאי   אבי אליהו ]חבר מועצה[:

ביוני אוקיי. אז אני מעלה להצבעה את המלצות ועדת הביקורת,    30-עד ה  לין קפלן ]רעש המועצה[:

את הקבלה של כלל ההמלצות הנוגעות לדוח המצלמות. מי בעד? פה אחד. אוקיי, בבקשה נושא הבא  

 -זה דוח

 

תודה ליובל זה הדוח הרביעי שלי כבר, ואם זה כמו שלושת הקודמים אז הדוחות שלו הם סוג  גלי:

של אתגר. דוח אחד על נושא של ליקויים של בתי ספר, דוח אחד על מצב המקלטים, דוח על מחסנים,  

נוגע בו בסוף הופך לזהב אני לא צוחק. ברצינות. עכשיו מה שעולה גם הנושא של   וכל מה שיובל 

צלמות זו הייתה תקופה אחרת, יש ועדת מצלמות, יש אנשים שמאוד מבינים עניין, גם מבחינת  המ

 -עדכון, יש את המכרז שכבר הגיע מוכן

]רעש המועצה[:  ועדת ביקורת בנושא    לין קפלן  זה דוח  אוקיי. תודה רבה גלי. טוב, הנושא הבא 

 המועצה הדתית. 

 [  דוח ועדת ביקורת בנושא המועצה הדתית  -] 

 * מדברים ביחד.

נכנסתי לתאגיד העירוני שזה מועצה דתית. לא ביצעו ביקורת במועצה הדתית שנים    יובל אהרוני:

רבות, ואני החלטתי שנכון להיכנס, להסתכל, חייב להגיד שקיבלו אותי יפה, פתחו לי את כל מה 

הספרים,   כל  המערכות,  כל  מזכיר  שביקשתי,  ועם  הדתית  המועצה  ראש  יושב  עם  רבות  ישבנו 

 החלטה

 חברי המליאה מאמצים את המלצות ועדת הביקורת .סטטוס ביצוע יועבר לועדת הביקורת עד

30.6.2023 

לין קפלן, איילה רבין, יונת ארז חגאי, רותם ריעני, אבי אליהו, מירב דין, עינת קדרון, דוד חיות, : דבע

 דודו גרינברג

 

 ההחלטה עברה פה אחד.



 

 נוצר על ידי 

9 

המועצה הדתית, למדנו את הנושא, וגם פה יש דוח ביקורת שיש פה בעיקר אני חושב מספר מועט  

שיש  הם  המהותיים  הנושאים  טופלו.  השוטף  כדי  שתוך  נושאים  והיתר  מהותיים  נושאים  של 

ח פי  על  הרב.  של  אשתו  שהיא  כלות  מדריכת  הדתית  ניתן  במועצה  לא  הדתות  משרד  מנכ"ל  וזר 

להעסיק במועצה הדתית בן משפחה של הרב ובכך שהמועצה הדתית מעסיקה את אשת הרב היא 

לא פועלת בהתאם לחוזר מנכ"ל משרד הדתות פעם אחת, פעם שנייה יש תקן למועצה הדתית ובתקן  

ועצה הדתית שהן  אין מדריכת כלות, ובפועל כן מעסיקים אותה. אלה שתי הערות שאני מעיר למ

חריג   אישור  וביקשה  הדתות  למשרד  פנתה  הדתית  שהמועצה  להגיד  חייב  אני  מהותיות.  יחסית 

להעסיק אותה למרות ההערות שלי ולמרות שזה נוגד את חוזר מנכ"ל משרד הדתות, ומשרד הדתות  

לקבל  תמתינו  ונא  הדתות  משרד  של  המשפטי  היועץ  של  לבחינה  עובר  שהנושא  במייל  להם  ענה 

מאיתנו אישור ועד אז תשאירו את המצב כמו שהוא. משהו כזה. וזה המצב, מצב תקוע, כי משרד 

הדתות קבע את זה תשאירו את המצב כמו שהוא ואנחנו מעבירים את זה ליועץ המשפטי, עברו כבר  

 - כמה שנים ואין תגובה מהיועץ המשפטי. וזה

 -לא הייתה פנייה נוספת שלנו דוד חיות ]חבר מועצה[:

ביקשנו פנייה נוספת דרך ועדת ביקורת, הוגשה פנייה נוספת, זה המצב חברים וזה   יובל אהרוני:

זה שאין   נוספת  נוספת אני עובר על הדברים המהותיים ברשותכם, סוגייה  העניין עכשיו. סוגייה 

פה   שהיה  לממונה  במקביל  שהיה  ממונה  שמה  יש  דתית,  מועצה  של  מליאה  אין  דתית.  מועצה 

ל מונד, ואחת ואין ממונה במועצה מקומית תל מונד אני לא רואה סיבה שיהיה ממונה במועצת ת

של המועצה הדתית, ואני חושב שצריכה להיות מליאה נבחרת במועצה הדתית, יש לזה חשיבות  

מהותית, אני רגע לא מסתכל ברמה הפרסונלית של אנשים אבל כשיש מליאה, יש ועדות, יש פיקוח,  

מוכשר ככל שיהיה ואהוב עליי ככל שהוא יהיה אבל עדיין אני  ,  one man showיש בקרה, וזה לא  

חושב שחייב להיות פה במועצה הדתית שלנו מליאה, אנשים שאתם תבחרו אותו, שנבחרים על פי 

 -חוק ולא ממונה. זו הערה נוספת, אני רק אקריא תגובה

 עומדים בחוק? דוד חיות ]חבר מועצה[:

אוטוטו יש חצי שנה אחרי יש בחירות אחרי הכלליות   -כן. ברגע שיש מינוי  [:אבי אליהו ]חבר מועצה

את   לבצע  היכולת  את  יש  בעצם  ואז  הדתית  המועצה  למליאת  בחירות  יש  אחרי  שנה  חצי  בארץ 

 האיפוס הזה.
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 - אבל אנחנו לא לבחירות דוד חיות ]חבר מועצה[:

 - לא קשור לבחירות  אבי אליהו ]חבר מועצה[:

 וזה מחייב אותנו גם?  מועצה[: דוד חיות ]חבר

 בכל המועצות הדתיות. reshuffle, ןריענוזה  יובל אהרוני:

אני יודע. החוק אומר שאחרי בחירות מוניציפליות כלליות, חצי שנה אחר    דוד חיות ]חבר מועצה[: 

 אנחנו לא שם. - כך צריך למנות מועצה זה

 מועצה דתית היא גוף נפרד.  יובל אהרוני:

לעבור בחירות? הם הציגו מסמך שאני עדכנתי   מחויבתהמועצה הדתית    דוד חיות ]חבר מועצה[:

 - אם אני זוכר נכון 2025להם אישור, מונו בעצם עד את ראש המועצה שלא הכירה אותו שיש 

 לא הכרתי אותו וגם לא קיבלתי אותו עד היום.   לין קפלן ]רעש המועצה[:

מועצה[: ]חבר  חיות  קיבלתי    דוד  אני  אליו,  מכותבת  את  לך.  לשלוח  בדואר  צריך  לא  אני  בסדר, 

 העתק.

 העתק של מה?  לין קפלן ]רעש המועצה[:

 של המסמך. :דוד חיות ]חבר מועצה[

 אז למה לא שלחת אליי?   לין קפלן ]רעש המועצה[:

 - כי לא מתפקידי להעביר לראש מועצה העתקים דוד חיות ]חבר מועצה[:

 - לא ראיתי את המסמך הזה שזה מוזר מאוד  לין קפלן ]רעש המועצה[:

 -עדכנתי אותך שיש ואמרתי לך תגשי תדברי עם מי שצריך שיעביר דוד חיות ]חבר מועצה[:

 - באופן לא פורמלי ישנה העדפה במשרד הדתות למנות הרכב יובל אהרוני:
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 * מדברים ביחד.

 - השאלה היא האם אנחנו עכשיו בדיון כי ההמלצה של ועדת הביקורת  לין קפלן ]רעש המועצה[:

לא, אני רציתי להבין אם אנחנו עומדים בחוק ואנחנו עומדים בחוק, זו   דוד חיות ]חבר מועצה[:

בעוד חצי שנה אבל יש פה סוג של סטירה    מחויבתהסוגייה. עדכנו עכשיו שכאילו המועצה הדתית  

אז כדאי שתבדקו אותה כי אני מחזיק מסמך, החזקתי, לא יודע איפה אם יש לי או אין לי אותו.  

 שנים מלפני שנה בערך. 3-ר נכון איפה שהוא האריכו להם למסמך שאומר שאם אני זוכ

 אז אתה יכול להעביר את המסמך הזה ליועצים המשפטיים לבדיקה?   לין קפלן ]רעש המועצה[:

 תראה המכתב לא מופנה לי. את מכותבת אליו.  דוד חיות ]חבר מועצה[:

 -אני לא מכותבת כי לא קיבלתי  לין קפלן ]רעש המועצה[:

 לין זה נכון לדרוש את זה מראש המועצה הדתית. לבקש. רג ]חבר מועצה[:דודו גרינב

 - לא מתפקידי להעביר זה, מחר יגידו איך הגיע אלייך דוד חיות ]חבר מועצה[:

 -אני לא מבינה, אתה חבר מועצה. אני באמת לא מבינה. אתה חבר מועצה  לין קפלן ]רעש המועצה[:

אני חבר מועצה שדקה אחרי שהביא את המסמך פנה אלייך פה במליאה   דוד חיות ]חבר מועצה[:

 ואמר לך שיש כזה מסמך שכדאי שתבדקי את הדברים.

מן לשלוח אותו, אבי  עניתי לך שלא קיבלתי שום מסמך כזה, ושאתה מוז   לין קפלן ]רעש המועצה[: 

 בוא נמשיך.

 * מדברים ביחד.

 -רק אני אגיד  יובל אהרוני:

 * מדברים ביחד.

 - עדכנתי אותך שיש מסמך, התכחשת אליו, סירבת לגשת, אמרת את זה דוד חיות ]חבר מועצה[:
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 התכחשתי?  לין קפלן ]רעש המועצה[:

 -יש מכתבים שראש המועצה  אבי אליהו ]חבר מועצה[:

 חד.* מדברים בי 

רק שנייה יובל. הדיון היה עד כה ענייני. סליחה רגע. הדיון היה עד כה    לין קפלן ]רעש המועצה[: 

ענייני. אני מבקשת להמשיך ולשמור אותו ענייני ולא לזרוק אמירות בעלמא שאין מאחוריהן כלום.  

להני אלא  לזרוק  לא  ורצוי  קונקרטיים  דברים  לזרוק  נא  אבי  בבקשה.  יובל  בבקשה.  על יובל  ח 

 -השולחן

 -אל תגידי מה אני זורק ומה אני לא  אבי אליהו ]חבר מועצה[:

 יובל בבקשה. יובל בבקשה.  לין קפלן ]רעש המועצה[:

 - אני רק רוצה להגיד, כי אני לא בודק יובל אהרוני:

בואו נהיה ענייניים ותפסיקו   -אני לא רב אבל שהיא מדברת בצורה כזאת  אבי אליהו ]חבר מועצה[:

 ההערות האלה. באמת. עם כל

 -אני לא בודק  יובל אהרוני:

 נאה דורש נאה מקיים, אני רק אומר.  אבי אליהו ]חבר מועצה[:

 אבי אתה מפריע פעם שלישית.  לין קפלן ]רעש המועצה[:

 תודה. תעצרי את הישיבה.   אבי אליהו ]חבר מועצה[:

 בבקשה יובל.  לין קפלן ]רעש המועצה[:

אני לא   -בושה וחרפה של התנהלות באמת. בושה וחרפה. שהיא מדברת  מועצה[:אבי אליהו ]חבר  

 - נרגע עכשיו אני לא רגוע

 אז תלך תשתה מים.  יונת ארז חגאי ]חברת מועצה[:
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 לא רוצה לשתות מים, רוצה להיות עצבני. אל תפריעי לי.  אבי אליהו ]חבר מועצה[:

 יובל בבקשה.  לין קפלן ]רעש המועצה[:

מה שאני רוצה להגיד אני לא מדבר חוקי או לא חוקי, אני אומר שברמת המהות,   יובל אהרוני:

במהות, לא אם יש מסמך או אין מסמך, במהות אני מאוד חושב שהמועצה הדתית שלנו צריכה  

 -ברים נבחרים, הנהלה, כמו שאתם יודעים זה שישלהכיל ח

 - יובל יש המלצה בדוח, בוא נתקדם. מה אתה חושב  אבי אליהו ]חבר מועצה[:

 - סליחה. יובל דודו גרינברג ]חבר מועצה[:

 * מדברים ביחד.

 יש המלצות בדוח.   אבי אליהו ]חבר מועצה[:

החוק, אלא במהות גם צריכה להיות פה    אבל אני רוצה לענות לך, שלא לפי  דוד חיות ]חבר מועצה[:

קואליציה שהמועצה הזאת תתנהל עם קואליציה, זה גם במהות. יש כאן קואליציה? אין. אז יש  

 דברים שהם ככה ויש דברים ככה, מה לעשות? מה לעשות?

 * מדברים ביחד.

 -מינוי הרכב זה בחוק, זה לא המלצה רותם ריעני ]חבר מועצה[: 

שאלתי, הוא אמר זה לא קשור לחוק אז עניתי לו. אז עכשיו אתה אומר    ה[:דוד חיות ]חבר מועצ

שזה בחוק? שאלתי אותם אמרו שלא בחוק. אנחנו עומדים בחוק, מה אתם רוצים? עומדים בחוק  

 כן או לא? מה אתה רוצה? 

כולם היו רוצים שתהיה מועצה אבל אין מה לעשות צריך לטפל במשרד   דודו גרינברג ]חבר מועצה[:

 -הדתות

 -בסדר אמרתי את זה דקה אחרי שקיבלתי את המסמך הזה, אמרתי דוד חיות ]חבר מועצה[:

 * מדברים ביחד.
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אחת ההמלצות היא לקיים דיון בנושא אז אני מציעה שלא נעשה עכשיו    לין קפלן ]רעש המועצה[: 

 את הדיון בנושא ואנחנו נזמן דיון בנושא על פי ההמלצות. בבקשה יובל. 

אני רוצה לרוץ כי אין לנו הרבה זמן. סוגייה נוספת מהותית אני בדקתי את המקווה   וני:יובל אהר

 -PH-ואת האיכות מים במקווה ונמצא שהערכים של ה

מועצה[: ]חבר  חיות  ראש   דוד  ספיר  יוסי  אומר  בפרוטוקול,  יוסף  אומר  סליחה.  רגע  רגע  חבר'ה 

 - תסלחו לי. בעבר היה מינוי, בעמוד ,המועצה, אומר

דוד יש סדר בישיבה. יובל מציג, אתה פשוט נכנסת באיחור.   -אבל דוד רגע  ין קפלן ]רעש המועצה[:ל

 -דוד שנייה

 הוא עובר נושא אבל. הוא עובר נושא למקווה.  דוד חיות ]חבר מועצה[:

לא, אבל דנים כמכלול בדוח על המועצה הדתית. רק שנייה תן לי לסיים    לין קפלן ]רעש המועצה[:

לדבר. יובל יציג את הדברים, אבי יציג את ההמלצות שלו ואני כמובן אתייחס לדברים שנאמרו, זה 

 -הכול

 -אבל הוא שואל שאלה קונקרטית על הדוח אני לא מבין  אבי אליהו ]חבר מועצה[:

 שמה?שאלה   לין קפלן ]רעש המועצה[:

 - אני רואה, זה על הדוח דוד חיות ]חבר מועצה[:

זה לא על הדוח. זה על הדברים של יוסי ספיר בדיון של ועדת ביקורת, זה    לין קפלן ]רעש המועצה[:

 לא על הדוח.

מועצה[: ]חבר  חיות  לא   דוד  שאתם  אומרים  אתם  למנות,  שצריך  אומר  ספיר  יוסי  אבל  חבר'ה 

 - יודעים. אומר יוסי ספיר

 -לא דברים שעלו בדוח. אני אומרת שוב  לין קפלן ]רעש המועצה[:

עכשיו שר הדתות היוצא שינה את הכללים ונתן מינוי לשלוש שנים רבותיי,    דוד חיות ]חבר מועצה[: 

 תם לא יודעים? כתב את זה, איך אתם אומרים שא
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 -אז יוסי ספיר אמר. אז יוסי ספיר אמר. אמר עוד כמה דברים  לין קפלן ]רעש המועצה[:

 ראש מועצה אחר יכול להגיד דברים בעלמא?  דוד חיות ]חבר מועצה[:

 -הוא אמר עוד כמה דברים דוד  לין קפלן ]רעש המועצה[:

 הוא משקר? דוד חיות ]חבר מועצה[:

 חס וחלילה. אבל לא משאירים את המועצה הדתית כחלל ריק. : רותם ריעני ]חבר מועצה[

 אז אתם כן יודעים שיש מינוי לשלוש שנים. דוד חיות ]חבר מועצה[:

 -המועצה לא נמצאת בחלל ריק רותם ריעני ]חבר מועצה[: 

. בדקתי את הזיכרון אני זוכר  2025יותר מזה אומר המינוי עכשיו עד שנת    דוד חיות ]חבר מועצה[:

 .טוב

דוד חבל שלא ממשיכים לנהל את הדיון במסודר. יובל תסיים בבקשה,   לין קפלן ]רעש המועצה[: 

אבי יתייחס ואחר כך אני אתייחס כי יוסי ספיר אמר שם עוד כמה דברים שלא מדויקים מה אני  

 יכולה לעשות?

חד לאחד מה  האם זה נכון? לפי מה שאני ראיתי מדויק הוא אומר בדיוק א  דוד חיות ]חבר מועצה[:

 שכתוב במסמך. 

 טוב. יובל בבקשה.   לין קפלן ]רעש המועצה[:

נושא נוסף שהוא יחסית מהותי זה המים במקווה, הדגימות היו לא תקינות, המלצה   יובל אהרוני:

ליבה באופן מידי, תיקנה את השיטה ואת הטיפול   והמועצה הדתית לקחה את זה לתשומת  שלי 

זהו עד פה עיקרי    -ך הביקורת, זה ברמת בריאות הציבור ולכן היהבמים, והערכים תוקנו כבר במהל

 הדברים לא נכנס לכל דבר ודבר.

מעולה. בהחלטות אני רץ ישר להחלטות ועדת ביקורת. אנחנו מבקשים    אבי אליהו ]חבר מועצה[:

לפנות שוב לגורמים הרלוונטיים במשרד הדתות כדי לקבל אישור כתוב ומסודר לגבי העסקת אשת 
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ב, קבענו שמה גם זמנים, מהשבעת הממשלה, מינוי שר דתות, לדעתי כבר יש שר דתות, אפילו  הר

 היום התמנה שר פנים. 

 - אוקיי יש -אתמול לדעתי. שר פנים שר בריאות דוד חיות ]חבר מועצה[:

 - אז אין בעיה לעשות את זה ואפשר יובל לא יודע מי האחריות של מול מי  אבי אליהו ]חבר מועצה[:

 יו"ר המועצה הדתית צריך לפנות.  קפלן ]רעש המועצה[: לין

 לא, כן, אבל מי פועל מול יו"ר המועצה הדתית?   אבי אליהו ]חבר מועצה[:

 אני חושבת שוועדת ביקורת.  לין קפלן ]רעש המועצה[:

 ועדת ביקורת? אנחנו נעבור בקשר מול מועצה דתית? לא הבנתי.  אבי אליהו ]חבר מועצה[:

 - טוב. נכנס על זה ישיבה  לין קפלן ]רעש המועצה[:

 על ידי המועצה, המועצה הדתית, אז הגזבר. מתוקצבהגוף  דודו גרינברג ]חבר מועצה[:

 - בסדר נעשה על זה ישיבה. תהיה על זה ישיבה  לין קפלן ]רעש המועצה[:

 מדברים ביחד.* 

 -אז אי אפשר להחליט  יונת ארז חגאי ]חברת מועצה[:

 * מדברים ביחד.

מועצה[: ]חבר  אליהו  שיש  אבי  כבר  שעומד    - כשידענו  כבר  ידענו  הבחירות,  לפני  היה?  זה  מתי 

 - להתמנות לכן נתנו הנחייה לפנות למשרד הדתות החדש, הממונה החדש

 - ר שמישהו אחר יפנה בשביל לוודא שבאמת הפנייהאי אפש -מי יונת ארז חגאי ]חברת מועצה[:

 - אפשר, יכול להיות  אבי אליהו ]חבר מועצה[:
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לא צריך    -אבי בכל מה שקשור לסוגיות של דברים כאלה כן חוזר מנכ"ל  רותם ריעני ]חבר מועצה[:

 - להמתין כן שר או אין שר, יש גורמי מקצוע, יועץ משפטי שמה, חשבים

 -אבל הגורמי מקצוע לא נתנו תשובה  אבי אליהו ]חבר מועצה[:

אז צריך לפנות שוב זה לא קשור לזהות אם יש שר או אין שר, יש מנכ"ל,   רותם ריעני ]חבר מועצה[: 

 יש גורמי מקצוע במשרד הדתות, זה לא קשור. כן בחירות לא בחירות, ככה אני חושב.

 - ע שתראו, זאת הייתה ההמלצה שלנו, אני מצי  אבי אליהו ]חבר מועצה[:

 -אין בעיה רותם ריעני ]חבר מועצה[: 

ושתהיה בדיקה, שיחליט היועץ המשפטי פה מי פונה אליהם ואיך, אגב    אבי אליהו ]חבר מועצה[: 

 - אם רוצים שוועדת הביקורת תעשה את זה אז אין לי בעיה אבל תגידו

 יכול להיות שאפשר גם וגם, אין בעיה. אילה רבין ]חברת מועצה[:

 -ועדת ביקורת יש לה סמכות ]חברת מועצה[: יונת ארז חגאי

טוב חבר'ה בואו נחתוך את זה. מנכ"לית המועצה תפנה עם העתק ליו"ר  לין קפלן ]רעש המועצה[:

 המועצה הדתית. אוקיי. 

בנושא מועצה נבחרת להקמת ועדות מקצועיות במועצה דתית המלצנו   אבי אליהו ]חבר מועצה[:

להביא את זה לאחת המליאות הקרובות ולפתוח שם לדיון מה  לקיים על זה דיון במליאה אפשר  

עושים ואיך עושים, אני מציע שזה יהיה באמת אחרי קבלת תשובה ממשרד הדתות כדי שלא נדבר 

 -בעלמא

 -בתקווה שהיא תתקבל כי לא התקבלה הרבה מאוד זמן  לין קפלן ]רעש המועצה[:

 -2025לא, הוא מדבר על משהו אחר, לא על אשת הרב, על המינוי שלו עד  יובל אהרוני:

בהחלט אני מסכימה, צריך אפילו אם היינו יכולים להוסיף המלצה לא    עינת קדרון ]חברת מועצה[:

 -יודעת אם זה אפשרי, לאחר פניית המועצה לעשות בירורים לגבי כל החוסר ודאות
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 - 4בקשים לתקן את הפרוטוקול של ועדת הביקורת בסעיף אז אנחנו מ  אבי אליהו ]חבר מועצה[:

 זה לתקן את ההמלצה.   לין קפלן ]רעש המועצה[:

 לאחר קבלת תשובה ממשרד הדתות לגבי כהונה של המועצה.   4כן. בסעיף    אבי אליהו ]חבר מועצה[:

 ובהיעדר מליאה ועדות חשובות. אילה רבין ]חברת מועצה[:

 .אוקיי  לין קפלן ]רעש המועצה[:

 - כל היתר זה המלצות  אבי אליהו ]חבר מועצה[:

 - כתוב 3בסדר. אז בסעיף   לין קפלן ]רעש המועצה[:

אני רק רוצה להגיד. בדקתי יותר ממה שהצגתי פה, בדקתי כספים ותקציבים, שכר   יובל אהרוני:

תי אתכם בהכול, אם מעניין אותך  יבדקתי הרבה דברים זה כתוב בגוף הדוח, לא הלא  -של מקבלי זה

 - השכר היה תקין

 - לא השכר, התקציבים הולכים באמת לקהל יונת ארז חגאי ]חברת מועצה[:

ינים. הייתה לי הערה שמעבירים מסעיפים לסעיפים בלי אישורים, לא משהו  היו תק  יובל אהרוני:

 -מהותי, ולכן לא הצגתי את זה פה

 אבל שימוש באמת הולך לתושבים? יונת ארז חגאי ]חברת מועצה[:

כן. יש מערך כשרות בדקתי את מערך הכשרות, ומשגיחי הכשרות בדקתי בנוכחות   ,כן  יובל אהרוני:

 - משגיחי הכשרות

איך מתנהל היום הנושא של הנוכחות? איך זה נבדק לפחות לגבי הבודק    ילה רבין ]חברת מועצה[:א

 - כשרות הרביעי או השלישי לא זוכרת כאילו שיש

 -במועד הביקורת יובל אהרוני:

 -הייתה שם בעיה עם אחד ה אילה רבין ]חברת מועצה[:
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אהרוני: ה  יובל  של  ההתנהלות  את  אהבתי  לא  הביקורת  משגיחי  במועד  של  הנוכחות  חתמות 

הכשרות. חלקם לא החתימו, חלקם החתימו במקומות שהם עובדים, אני לא אהבתי את ההתנהלות 

מערכת  מודול  זה  הים,  שירת  מודול  הכניס  הדתות  משרד  היתר  בין  ולשפר.  לשדרג  וביקשתי 

זה ארצי  ממוחשבת, ארצית, שיש בה מודול כשרות ששם גם יש החתמת נוכחות, ולמרות שיש את  

לא הכניסו את זה שם. אחת ההמלצות של ועדת הביקורת כתוצאה מזה בנושא מודול שירת הים  

חייבים   יהיו  הם  הזה  המודול  את  שיטמיעו  ואז  הים,  שירת  מערכת  בהטמעת  תמשיך  המועצה 

 להחתים נוכחות ויהיה פיקוח ובקרה מיטביים יותר על משגיחי הכשרות. 

רחיב טיפה. שירת הים זה מודול חדש שלפי טענתם נתקלו בהרבה אני א  אבי אליהו ]חבר מועצה[:

היה   ולא  להיתקע  צריכים  והיו  הדתות  במשרד  תומכנים  לזה  היה  ולא  תפעול  של  קשיים  מאוד 

ואז הם בעצם נסוגו והמשיכו בעבודה ידנית. כשעשינו את הדוח והם    -להחתים וזה גרם הרבה מאוד

הדתות תיקן את הליקויים של המערכת הזאת והכניס    באו להגיד זה היה בדיוק התקופה שמשרד

 - מטמיעים בצורה יותר מסיבית ואז ביקשנו מהם אז עכשיו תכנסו בחזרה למודל ותעבדו איתו

 -אנחנו מבינים שזה מתוקן תהילה מימון ]מנכ"לית המועצה[:

 אתה עושה דוחות מעקב? יונת ארז חגאי ]חברת מועצה[:

 -יש ועדה ליישום המלצות, היא עושה את זה, אני גם עושה מעת לעת ועדה יובל אהרוני:

אבי כתוב שראש המועצה הדתית יפנה אז אנחנו    3טוב. אז למעשה בסעיף    לין קפלן ]רעש המועצה[:

 -מרחיבים את זה שבמקביל תפנה גם מנכ"לית המועצה

 לא צריך, זה מסמכותכם לפנות תפנו.  אבי אליהו ]חבר מועצה[:

בסדר. אז לפני שמצביעים ונאמץ את ההחלטות של ועדת הביקורת אני   ן קפלן ]רעש המועצה[:לי

רוצה רק להגיד שמאוד הופתעתי לקרוא את דבריו של יו"ר המועצה הדתית בפני ועדת הביקורת,  

וחשוב לי מאוד לדייק אותם היות והם לא נכונים. הוא מתייחס שם לכל מיני דברים שקשורים אליי 

 רשות ולכן חשוב לי מאוד לחדד אותם ולדייק. כראש 

 מה הוא אמר? דוד חיות ]חבר מועצה[:

 זה כתוב לא נקריא את הכול.  לין קפלן ]רעש המועצה[:



 

 נוצר על ידי 

20 

 -נתייחס למשהו שאנחנו לא יודעים דוד חיות ]חבר מועצה[:

 -היית צריך לקרוא את ההמלצות של ועדת הביקורת   לין קפלן ]רעש המועצה[:

 למה את מתייחסת?  חברת מועצה[:עינת קדרון ]

אני מתייחסת לכל מה שהוא אומר בהקשר של מכתב שקיבלתי ממשרד   לין קפלן ]רעש המועצה[:

הדתות מה עשינו עם זה וכן הלאה. לאחר שקיבלתי מכתב מהשר באותה עת מתן כהנא על היוועצות 

- זמן קצר במכתבי מהעניתי לאחר    2022לפני שקילת מינוי ממונים במועצה הדתית בחודש מרץ  

שבכוונת המועצה המקומית למנות מועצה דתית נבחרת ושעמדתי היא כי יש להקל את   10.3.2022

מגובים.   ולא  נכונים  דברים שאינם  וחבל שנאמרים  בכתב  מגובות  מינוי הממונה. אלה העובדות, 

ודרך חדשה, על מ פניתי בזמנו לראש שתי הסיעות הגדולות במועצה, מחר חדש  נת להגיע  בנוסף 

למינויים מוסכמים. נאמר על ידי דוד שיש לבדוק את הנושא לעומק ושאתם מבקשים דחייה של  

, פניתי מספר פעמים. בסופו של יום דוד ענה לי  2022העלאת הנושא במליאה, זה היה בחודש מרץ  

אי  , ו2022שהנושא של המועצה הדתית ידון כחלק מהשיחות על הסכם קואליציוני, זה היה ביוני  

לכך לצערנו לא היה ניתן לקדם את מינויה של מועצה דתית נבחרת. אני מסכימה שאין שום סיבה  

שלא נמנה מועצה דתית נבחרת, אז היה לי חשוב לדייק. בואו נצביע עכשיו מי בעד יישום המלצות  

 ועדת ביקורת בנושא מועצה דתית? פה אחד. 

 

 [  דוח ועדת ביקורת בנושא המחלקה לשירותים חברתיים -] 

 בבקשה יובל.  לין קפלן ]רעש המועצה[:

 החלטה

ועדת הביקורת. מנכ"לית המועצה תפנה למשרד הדתות בנושא חברי המליאה מאמצים את המלצות 

 תוקף מינוי המועצה הדתית הממונה. יתקיים דיון במליאה אחרי קבלת תשובה ממשרד הדתות.

 

לין קפלן, איילה רבין, יונת ארז חגאי, רותם ריעני, אבי אליהו, מירב דין, עינת קדרון, דוד חיות, : בעד

 דודו גרינברג

 

 ההחלטה עברה פה אחד. 
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קודם כל אני אגיד שהמחלקה עובדת בצורה טובה, תקינה, מנהלת המחלקה שולטת    יובל אהרוני:

ת מול משרד הרווחה. בחומר, בעניינים הכספיים, ביצעתי בדיקות של החזרים וההתנהלות הכספי

דינה מאוד שולטת גם בפן הכספי, לא רק בפן הסוציאלי מול הקשישים והמטופלים מרחבי היישוב,  

ואני יכול להגיד ברמת על שהמחלקה התנהלה די טוב. עדיין בדוח הביקורת יש מספר ממצאים ואני  

קיבלנו החזרים אשטוף אותם קדימה. היו הוצאות שלא דווחו למשרד הרווחה כתוצאה מזה לא  

מקרה היה  הרווחה.  ממשרד  לנו  התקנים   -שהגיעו  לפי  הרווחה  ממשרד  מתוקצבת  המועצה 

והעובדים שיש לנו פה, ונמצא מקרה שעובדת אגף הרווחה הושמטה בשוגג מהדוח של משרד הרווחה 

וכתוצאה מספר חודשים לא קיבלנו החזר על השכר שלה. זה נמצא לראשונה בדוח הביקורת, מה  

הראה בעבר אני מאמין שזה לא היום, שלא היה פיקוח ובקרה שאנחנו מקבלים כמו שצריך    שזה

את כל מה שנדרש ויש דוח שמגיע כל חודש ואומר מה תקצבנו אתכם ומישהו היה צריך ולעבור 

 ולראות שעובד אחד שלנו חסר שם.

 - אפשר לקבל יונת ארז חגאי ]חברת מועצה[:

כן. זה התגלה לראשונה על ידי הביקורת. לאור הממצא מחלקת הרווחה פנתה למשרד    יובל אהרוני:

אחוזים   25הרווחה וביקשה לתקן, לקבל רטרו. בדקתי את התיקון וגם התיקון היה שגוי כי אישרו 

ולא   גביית   50העסקה  של  סוגייה  הייתה  תיקנו.  ושוב  פנו  שוב  אז  הועסקה.  שהיא  כמו  אחוזים 

ממטופלי הם  השתתפות  הרווחה  אגף  בפעילויות של  שמשתתף  מי  רגישה,  מאוד  מאוד  סוגייה  ם, 

משפחות קשות יום ועדיין נדרש לגבות מהם השתתפות עצמית. עשו חשיבה בנושא הזה לאור דוח  

 -הביקורת. בעבר לא יודע אם אתם זוכרים

ן הבעייתי של  אתה יכול רגע להסביר למה הכוונה? כי מעבר לעניי  יונת ארז חגאי ]חברת מועצה[:

בגלל העניין ההומני? אני    - משפחות שאין להן, זה מגובה באיזה שהיא הנחייה? חוזר מנכ"ל או ש

 - שגבו מהם השתתפות עצמית -מנסה להבין מה

 - הם לא גבו מהם השתתפות עצמית יובל אהרוני:

 לא גבו או גבו?  יונת ארז חגאי ]חברת מועצה[:

 ר.לא גבו. רגע אני אסבי יובל אהרוני:

 -שמעתי גבו. אז הבנתי שגבו יונת ארז חגאי ]חברת מועצה[:
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אהרוני: כל    יובל  נדרש  כמה  מסוימות  פעילויות  מגדיר  הרווחה  משרד  מתקן.  אני  הבנת  לא  אם 

 -משתתף

 - נכון בגלל זה לא הבנתי למה שיגבו יונת ארז חגאי ]חברת מועצה[:

אחוזים    100-השתתפות עצמית סמלית נמוכה וכו'. בפועל אני בודק ולא גובים את זה ב  יובל אהרוני:

מכולם, הציגו לי קושי אדיר לגבות מאנשים שקשה להם, בטח עובד סוציאלי זה לא מערכת הגבייה 

אחוזים    100-פה, ויש פה איזונים מאוד עדינים שצריך לשמור עליהם, אני יכול להגיד שלא גובים ב

אני סומך את ידיי    -אני חושב ש  -א חושב שהתהליך הוא לגמרי מוצג על פי דין, אבל הרגישותואני ל

על אנשי הרווחה שהם יודעים לעשות את תפקידם, קיבלו את הביקורת, הם יעשו בדיקה עצמית 

את  לגבות  אפשר  תמיד  שלא  הבנתי  אני  גם  אבל  זה,  את  לשפר  אפשר  איך  ויראו  יותר,  טובה 

ת והמערכת עשתה פה התייעלות פנימית בינה לבין עצמה וזו הסוגייה הזאת.  ההשתתפות העצמי

 - נושא נוסף שהיה

 לכן דיברנו על כתיבת נוהל. עינת קדרון ]חברת מועצה[:

 נכון.  יובל אהרוני:

 זה בהמלצות.  אבי אליהו ]חבר מועצה[:

ניסה היו מדפים  היה בעבר כל התיקים של מחלקת הרווחה הורדו למטה למקלט ובכ  יובל אהרוני:

עם כל התיקים מכל המטופלים, ואתה פשוט יכולת לרדת ולקחת את התיק ולהראות את כל המצב  

 -הבריאותי או אחר או כלכלי, יש תמונה גם של זה, זה היה במועצות הקודמות 

 - והיום איפה זה מופיע רותם ריעני ]חבר מועצה[: 

אהרוני: הזיזו,    יובל  הכול,  את  לקחו  נמצא.  לא  למועד  זה  הייתה  ההערה  בארכיון,  נמצא  זה 

הביקורת, זה תוקן, זה לא ככה. זהו, יש פה עוד הערות על ביצועים תקציביים אבל אני חושב שסך  

הכול המחלקה עובדת טוב, דינה שולטת יפה גם ברמה הביצועית הרווחה וגם ברמה הכספית, עם  

 הדיוקים שהיינו צריכים לעשות פה.

שאלה. האם אמרת שהרווחה פועלת טוב. על פי מה הקביעה הזאת נעשית?    : דוד חיות ]חבר מועצה[

 בצורה מוחלטת כמו שאתה אומר?
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אני אגיד לך. כשאני עושה דוח ביקורת אני בודק מדגמית את הפעילות של המחלקה.  יובל אהרוני:

, אני אחוזים מהמקרים 100אני בודק מדגמית נושאים מסוימים שאני בדקתי אותם. אני לא בודק 

 -לא בודק

 -לא מתייחס לשביעות רצון מהמחלקה  אבי אליהו ]חבר מועצה[:

 אני אסביר את מה שאני אמרתי.  יובל אהרוני:

 -כשאתה אומר דוד חיות ]חבר מועצה[:

 - תן לי רגע דוד אני אענה לך מלא מלא ואני בטח אשמע ביקורת יובל אהרוני:

 -לא דוד חיות ]חבר מועצה[:

שנים פה במועצה, עשרות ביקורות שעשיתי, מועצות שונות   11רק אני אסביר. אני    אהרוני:יובל  

ביקורת   דוח  כל  היום  ועד  התפקידים,  בעלי  כל  פה,  שהיו  המועצה  ראשי  כל  את  כמעט  משונות, 

שעשיתי היה וואו, ים של ממצאים, מזעזע, היעדר תהליכים, אגב בהגינות הכול מפורסם באינטרנט 

דוחות לא טובים. אני חושב שהפעם הראשונה שהגעתי למחלקה שיש פה שליטה, שיש אתה תראה 

פה תהליכים, שיש פה ניהול, שיש פה ירידה לפרטים, לא אגיד לך שהכול תקין, שיש פה תקציב, 

שאני רואה שהבן אדם שמנהל את המחלקה שולט בתקציב לא פחות מהגזבר אם לא יותר מהגזבר. 

אחוזים אני יודע שאני לא בודק   100אז מהביקורת שאני עשיתי, שזה לא  שאכפת לו מהמטופלים,  

שנים אני    12אחוזים, ממה שעשיתי מה שאני בדקתי זה הכול כתוב פה. ביחס למה שעברתי פה    100

יכול להגיד לך שהמחלקה עובדת טוב. להגיד לך שאין מה לשפר? אני לא אגיד. יש מה לשפר, ויש  

ח את כל המועצה, מה שבדקנו, מה שלא בדקתי אני לא יודע לענות אני  מה לתקן, אבל כשאתה לוק

יכול להגיד, אתה יודע שאני יודע להיות נוקב, אני יודע להגיד שמשהו לא בסדר. לא היית פה בדוח  

מצלמות, אני בדרך כלל מקבל מהמבוקרים שלי הערה שאני קוטל מדי, שאני קשה מדי, אבל אני  

 פה אני חובש שמתנהל טוב.אומר את מה שאני חושב, ו

אז קודם כל אני שמח לשמוע את זה. יחד עם זאת, אני חייב להגיד במקום    דוד חיות ]חבר מועצה[:

להכניס  חייבים  כמועצה  שאנחנו  משהו  וזה  מהלקוח.  שיתקבל  הפידבק  להיות  חייב  הזה  מהסוג 

תופעת יש  היום  עכשיו  פידבק מהלקוח.  לקבל  קיים אצלנו.  לא  והוא  ברורה   כתרבות  טבע מאוד 
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אני    ,שהפידבק מתקבל מרשתות החברתיות, לטוב ולרע. ומקום כל כך עם רגישות כל כך גבוהה כמו

 -אומר

 מדברים ביחד. *

מועצה[: ]חבר  חיות  כזה קריטי שבו בסוף במקום שבו האוכלוסייה שלנו    דוד  אני חושב שנושא 

ול אותה, ולבדוק אותה, זאת אחת  נמצאת, צריכה אותנו ונמצאת במצוקה, אנחנו גם צריכים לשא

הדוגמאות ויש עוד כמה דוגמאות כאלה, ואני חושב שאנחנו כתרבות ראש המועצה צריכים לקחת 

את זה לתשומת ליבנו ולהתחיל פה תהליך שבו אנחנו מתחילים לשאול את התושבים באופן פרטני  

קב, השתמשת במילה הזאת  מה דעתם על השירות שאנחנו מקבלים. פרטני לפעמים הוא יהיה חד, נו

ממנו   ללמוד  נדע  אנחנו  אבל  מפרגן.  יהיה  הוא  ולפעמים  לשמוע.  נעים  ולא  וכו',  אותה,  אקח  אני 

ולהתקדם קדימה ואני לא סתם מדבר על הנושא הזה. א' כי אני פוגש את דינה ופוגש את האיכויות 

שני אני גם מבין ושומע  שלה בוועדה אחרת שאני יושב ראש שלה שזה ועדת הנחות בארנונה, ומצד  

את התושבים לא רק דרך הרשתות החברתיות גם באופן ישיר, ואני חושב שצריך פה ללמוד, פשוט  

 -זה ארגון ש

 -אתה מדבר על סקר שביעות רצון יונת ארז חגאי ]חברת מועצה[:

 ת. רגע שנייה יונ  לין קפלן ]רעש המועצה[:

 בלי השירות.ממש ברמה פרטנית של מק  דוד חיות ]חבר מועצה[:

 -אז דוד  לין קפלן ]רעש המועצה[:

יוצא  דוד חיות ]חבר מועצה[: מה שאלתי אותו? שאלתי אותו איך הוא קבע שהשירות    -זה פועל 

 -עליתי עם זה למעלה מהמדרגה מדינה ו -דיברתי כללי -שניתן הוא כל כך טוב. זה נכון לכל

אחוזים.  100-ודם כל אני מסכימה איתך באז אני רוצה להתייחס דוד. ק לין קפלן ]רעש המועצה[:

משוב כזה נעשה גם במוקד, משוב כזה נעשה לראשונה עד כמה שאני יודעת לפני כמה חודשים על  

 -ידי המתנ"ס מבחינת חוגים

 זה לא מה שאני מדבר עליו. דיברתי פרטנית.  דוד חיות ]חבר מועצה[:
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המועצה[: ]רעש  קפלן  איתך    לין  מסכימה  ואני  סקר,  של  ברמה  פרטני  לסיים.  נותן  לא  אתה 

שבמחלקת הרווחה בהחלט אפשר ללכת לפרטני, אין פה משמעות לסטטיסטיקה או יותר נכון פחות 

 -יש משמעות לסטטיסטיקה, ואני בהחלט מסכימה איתך. אני חושבת שזה נכון וראוי ו

הממשקים שלי עם דינה אני רוצה באמת גם  אני רוצה רק להגיד שמ   אילה רבין ]חברת מועצה[:

מאוד  מאוד  בצורה  זה  את  עושה  והיא  רגישה,  מאוד  עבודה  לה  יש  שלה,  בעבודה  אותה  לשבח 

דיסקרטית, ולהבדיל ממחלקות אחרות מחלקת רווחה לפעמים או בדרך כלל לא יכולה להתפאר 

אישיים וכו'. לא כל מה  בדברים שהיא עושה כי מדובר לפעמים בדיני נפשות, דברים כאלה מאוד  

שהם עושים נראה ונשמע, ואגב בוועדת רווחה שהתכנסה מזמן הדברים גם עלו על ידי חברי הוועדה 

שקיבלו פידבקים מאנשים שקיבלו מהם פידבקים מאוד מאוד טובים אבל אי אפשר לכתוב את זה  

 -ות רצוןכי זה בעיות אישיות של אנשים, אז אני רוצה גם לשבח אותה, וכן סקר שביע

 - שירותים חברתיים עושים עוד דברים כאלה עינת קדרון ]חברת מועצה[:

אני מסכימה שצריך לבדוק בגלל שעוסקים בדיני נפשות יש רגישות   יונת ארז חגאי ]חברת מועצה[:

 -סופר

 אין ספק. עינת קדרון ]חברת מועצה[:

 אין ויכוח.  אילה רבין ]חברת מועצה[:

אבל אי אפשר ואני רוצה קצת לחזק את דוד בהקשר הזה אי אפשר    מועצה[:עינת קדרון ]חברת  

 -להתעלם גם מקולות אחרים

 - זה מה שאמרתי יונת ארז חגאי ]חברת מועצה[:

אחרים שעולים, גם אם יש תלונות את יודעת גם אם כן או לא צריך    עינת קדרון ]חברת מועצה[:

 אוד מהותיים.להתייחס אליהם. מדובר בדיני נפשות ובדברים מ

 מעולה. אז אני מעלה להצבעה.  לין קפלן ]רעש המועצה[:

 רגע אבי.  יובל אהרוני:



 

 נוצר על ידי 
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. הקצבנו גם בזמן נובמבר 2021ביקשנו פה משהו ולא קיבלנו נתונים של    אבי אליהו ]חבר מועצה[:

 . אנחנו כבר באפריל, לא הייתה סיבה לא להגיש, לא מבין למה לא הוגש. 2022

 גם זה יועבר אליכם. כ"לית המועצה[:תהילה מימון ]מנ

 מחכה לאישור המלצות.   לין קפלן ]רעש המועצה[:

הכול כבר כמובן בוצע ויש לי גם את התיק ואני עוברת עליו אבל    תהילה מימון ]מנכ"לית המועצה[:

 זה יעבור אליכם בצורה מסודרת, רצינו שיהיה דיון ויעבור דיווח בצורה מסודרת.

 אין קשר לדיון אבל בסדר. שיעבור בוא נגיד עד סוף החודש בסדר? תודה.   צה[:אבי אליהו ]חבר מוע

המועצה[: ]רעש  קפלן  לשירותים   לין  המחלקה  בנושא  ביקורת  ועדת  המלצות  בעד  מי  אז  טוב. 

 חברתיים? פה אחד, תודה רבה.

 

דקות ונתחיל את    5אני נועלת את הישיבה אנחנו נעשה הפסקה קצרה של    לין קפלן ]רעש המועצה[:

 הישיבה מן המניין. 

 תודה רבה לכם חברים. יובל אהרוני:

 תום הדיון

 

 החלטה

 בתוך חודש.חברי המליאה מאמצים את המלצות ועדת הביקורת. החומרים יועברו לועדת ביקורת 

לין קפלן, איילה רבין, יונת ארז חגאי, רותם ריעני, אבי אליהו, מירב דין, עינת קדרון, דוד חיות, : בעד

 דודו גרינברג

 

 ההחלטה עברה פה אחד. 


